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Algemeen 

In 2011 heeft het bestuur zeven keer vergaderd. Naast deze vergaderingen zijn er ook 

allerlei andere bijeenkomsten geweest waarbij het bestuur en leden van de verschillende 

commissies zijn betrokken. Zonder de pretentie uitputtend te zijn, is er door het bestuur 

in 2011 aandacht besteed aan de volgende punten: 

*Vernieuwing computersysteem en werkruimte voor de trainers 
In 2011 is een begin gemaakt met plannen en uitvoeren van een verbouwing van de ruimte 

voor de trainers. Het is de bedoeling dat er in de ruimte voor de trainers één of meer 

computers komen te staan. Tegelijkertijd wordt het computersysteem vernieuwd. 
*Administratieve kracht 
Door het vertrek van Lida Jonk waren wij genoodzaakt naar een andere administratieve 

kracht uit te kijken. Wij zijn ervan overtuigd in Mira Sier een prima opvolgster te hebben 

gevonden. Inmiddels is Mira al behoorlijk ingewerkt. 

*knltb 
Er zijn regelmatig contacten met de knltb. Naast een veiligheidsanalyse is er ook een 

duurzaamheidsscan gemaakt van onze vereniging. Gelukkig kunnen we veilig verder; ook 

onderzoeken we of het aantrekkelijk is om op led-verlichting over te gaan. 
*De trainers 
De trainers zijn in de praktijk veelal het visitekaartje van de vereniging. Het bestuur 

steekt veel tijd in het overleg met de trainers. Dat gebeurt in de wandelgangen, maar 

uiteraard ook via het kwartaaloverleg tussen een delegatie van het bestuur en de 

trainers. Daarnaast is er ook contact met de trainers via de selectie- en jeugdcommissie. 

*Klachtenformulier 
Via onze website kunnen klachten worden ingediend. Wij hopen hiermee een uitlaatklep te 

creëren voor het geval er ongenoegen leeft onder de leden. 

*Jaargesprekken 
Het bestuur is er in 2011 in geslaagd met alle personeelsleden in vaste dienst een 

jaargesprek te houden. Dit past in het personeelsbeleid dat het bestuur voor ogen heeft 

en waar veel waarde aan wordt gehecht. 

*Tevredenheidsonderzoek 
In samenspraak met de trainers is het bestuur bezig geweest met het opzetten van een 

enquête waarmee we informatie willen krijgen over de tevredenheid van leden over de 

tennislessen van onze tennisleraren. We hopen hiermee in het voorjaar van 2012 naar 

buiten te komen en willen met de resultaten graag ons voordeel te doen. 

 

 

 

 

 



Recreatiecommissie 

De recreatiecommissie bestaat uit Gerda Tol, Siem Keizer en John Helsloot. John 

Helsloot is met ingang van januari 2012 de opvolger van Jos de Boer, die vele jaren als 

vrijwilliger commissielid is geweest, maar hiermee is gestopt vanwege andere drukke 

bezigheden. 

De recreatiecommissie heeft in 2011 een zestal toernooien voor senioren georganiseerd, 

die in één dag werden afgewerkt. Dit betreft het snerttoernooi, twee 

beginnerstoernooien, het openingstoernooi, het midzomeravondtoernooi en het 

herfstboktoernooi. Een enkele keer gaat zo’n toernooi niet door vanwege te weinig 

inschrijvingen. 

Ook het organiseren van de laddercompetitie is een activiteit van de recreatiecommissie. 

Deze duurt, in tegenstelling tot bovenstaande toernooien, bijna een heel jaar. We zijn van 

plan om de laddercompetitie digitaal te maken, zodat de deelnemers via de site van TV 

Dijkzicht de gegevens van andere deelnemers kunnen inzien, standen invullen enz. 

waardoor de verschuivingen in de ladder automatisch plaatsvinden. Als dit systeem 

operationeel is, gaan we het invoeren. Of dat in 2012 al gebeurt, is nu nog onzeker. 

De recreatiecommissie zou graag nog andere evenementen willen organiseren; suggesties 

hiervoor zijn welkom. Er moet echter wel rekening worden gehouden met de overvolle 

agenda: door de vele activiteiten binnen TV Dijkzicht is het aantal beschikbare data 

beperkt. 

 

 

Sponsorcommissie  

De sponsorcommissie bestaat uit Kees de Boer, Edwin Zoetebier en Jan Schilder 

Het is te merken dat we momenteel in een crisis zitten. Door sponsoren worden keuzes 

gemaakt hoe en welke vereniging ze willen  sponsoren. Helaas zijn enkele bord-sponsoren 

voor de binnenhal afgehaakt en verder hebben wij afscheid moeten nemen van een van 

onze grotere sponsoren: Jan Accountants. 

Wij proberen nieuwe sponsoren enthousiast te maken om onze geweldige vereniging te 

sponsoren maar dat is niet altijd makkelijk. Daarom hierbij een oproep aan alle leden: 

mochten jullie eventuele kandidaatsponsoren kennen, meldt deze dan aan bij onze 

commissie zodat we met hun een praatje kunnen maken. 



Technische Commissie 

De technische commissie bestaat uit Hendrie Kwakman, Mark van de Berg, Louise Keuken 

en Ingmar Franquinet die samen de clubkampioenschappen organiseren en uit Edwin 

Zoetebier, Piet Kemper, Gina Kemper en Hendrie Kwakman die de competitie voor jeugd 

en senioren voor hun rekening nemen. Binnen TV Dijkzicht heeft deze commissie de 

specifieke taak om de tennissport als wedstrijdsport te bevorderen. De doelstelling 

daarbij is het verhogen van het wedstrijdniveau van TV Dijkzicht in het algemeen en het 

realistisch streven naar een zo hoog mogelijk niveau voor de landelijke competitieteams 

en de districtscompetitieteams. Om dit te bereiken wordt er nauw samen gewerkt met de 

selectiecommissie en de trainers. 

De technische commissie is o.a. verantwoordelijk voor organisatie van de voor- en 

najaarscompetitie en voor de senioren clubkampioenschappen. 

Wat de competitie in 2011 betreft was het wederom een geslaagd jaar. Veel teams zijn 

weer kampioen geworden, zowel bij de voorjaarscompetitie als bij de najaarscompetitie. 

Nog steeds komen er meer teams bij en ook zien we dat er meer teams landelijk gaan 

spelen. Hier zijn we zeer blij mee omdat deze landelijke competitie toch iets 

prestatiever is dan de districtscompetitie.  

De senioren clubkampioenschappen was ook dit jaar weer zeer geslaagd. In 2011 mocht 

talentvolle jeugd in de categorie 5 en hoger meedoen met de clubkampioenschappen. Zo 

heeft de echt sterke jeugd ook meer tegenstand en worden de wedstrijdschema's alleen 

maar interessanter. Dit 10-daagse evenement wordt elk jaar populairder omdat 

gezelligheid en sportiviteit hier hand in hand gaan. De resultaten van de 

clubkampioenschappen tellen ook mee voor het DSS-speelsterkte systeem. Hierdoor 

blijft het prestatieve karakter toch behouden. In 2012 mogen de winnaars, als zij dat 

willen, meedoen met de landelijke clubkampioenschappen. Hier komen alle clubkampioenen 

bij elkaar om te strijden om het landskampioenschap. Het wordt dus allemaal nog leuker 

dan het al was. 

 

 

Palingcommissie 

De palingcommissie bestond in 2011 uit Jan en Corry Veerman, Jan en Nel Schilder en 

Kees en Hillie de Boer. Het palingtoernooi was in 2011 een 2 sterren toernooi. 

Desondanks, en ondanks het toch wel onstabiele weer, was het toch weer een succes. 

Helaas hebben we moeten ondervinden dat de buienradar niet altijd betrouwbaar is; 

vooral op de finale dag hebben we daardoor helaas enkele finales binnen moeten spelen. 

2011 was ook het jaar waarin de voorzitter van onze commissie, Jan Veerman en zijn 

vrouw Corry afscheid hebben genomen. Wij willen hun hierbij nogmaals hartelijk danken 

voor de jarenlange organisatie. 

Het is ons gelukt een nieuwe voorzitter te vinden voor onze commissie, namelijk Ingmar 

Frankquinet, bekend van het mede organiseren van de clubkampioenschappen. 

Verder hebben we onlangs van de KNLTB vernomen dat het palingtoernooi weer een 3 

sterren toernoei mag worden. Het toernooi begint dit jaar op 20 augustus (4e week 

bouwvak).



Jeugdcommissie 

De jeugdcommissie bestaat uit Christina de Boer, Annette Consen, Gina Kemper, Gerda 

Tol en Tineke Tuijp (voorzitter). Bep en Pol Schilder zorgen al jaren voor een super 

gezellige bingo tijdens het Open Jeugdtoernooi en Carel’s oliebollentoernooi. 

In 2011 telde TV Dijkzicht ongeveer 520 jeugdleden. Zowel voor de allerkleinsten t/m 9 

jaar als voor de oudere jeugd zijn verschillende activiteiten georganiseerd door of in 

samenwerking met de jeugdcommissie.  

Voor de jeugd t/m 9 jaar is voor de 8e keer het Knakworstentoernooi georganiseerd door 

Gina Zwarthoed in samenwerking met Annette Consen. 

Het gezellige PaKiMa toernooi op 2e pinksterdag werd dit jaar wederom verzorgd door 

Henk Veerman. De “bolle buisjes” werden dit jaar gebakken door Tineke Tuijp. 

Er waren in 2011 veel jeugdcompetitieteams, zowel bij de voor- (20 teams) als bij de 

najaarscompetitie (4 teams).   

De competitieteams zijn, tegen een kleine eigen bijdrage, voorzien van een clubtenue, 

met dank aan alle sponsors die dit mogelijk hebben gemaakt.    

Het openingstoernooi werd dit jaar voor het eerst georganiseerd door 5 studenten van 

het CIOS. Er deden maar liefst 104 deelnemers aan mee. Er werden kadobonnen van de 

kantine en twee prachtige paashazen verloot.  

Het TV Dijkzicht Open Jeugdtoernooi was dit jaar voor het eerst uitgebreid met een 

Ranglijst K5 toernooi voor de categorieën t/m 12 en t/m 14 jaar. Door de vele activiteiten 

naast het tennissen, zoals de bingo, barbecue en loterij, is dit vooral een heel gezellig 

toernooi.  

Twee “senior-“jeugdleden hebben voor de tweede keer het mixed-grill toernooi 

georganiseerd. Dit toernooi heeft als doel de oudere jeugd en jongere senioren met 

elkaar in contact te laten komen. Het was ook dit keer weer een zeer geslaagde dag en we 

hopen dat dit initiatief in de toekomst voortgezet gaat worden.  

In augustus zijn de Jeugdclubkampioenschappen gehouden met ongeveer 100 deelnemers. 

Van begin november t/m eind maart wordt op de zondagochtend in de hal de 

Roemburgcompetitie georganiseerd door Carel de Winkel.  

Tussen Kerst en Oud- en Nieuw was Carel’s Oliebollentoernooi weer een groot succes met 

90 deelnemers. Naast prachtige wedstrijden waren er succesnummers zoals de 

overheerlijke oliebollen van Carel de Winkel, de traditionele bingo onder leiding van Pol en 

Bep Schilder, het bowlen en patat eten in Bowling “de Zedde” en het tafeltennissen in het 

middengebied. 

We zijn erg blij met de vrijwilligers die zich hebben ingezet bij bovengenoemde 

activiteiten; want nog steeds geldt “vele handen maken licht werk” en bovendien is het 

ook nog eens erg gezellig. 

En last, but vooral not least is de jeugdcommissie heel blij met de sponsors die deze 

toernooien financieel willen steunen. Zonder hun steun wordt het moeilijk om deze 

activiteiten te organiseren. Wij willen alle sponsors hiervoor heel hartelijk bedanken en 

hopen dat wij ook in de toekomst op hun steun mogen rekenen. 

 



Accommodatiecommissie 

De accommodatiecommissie bestaat uit Cor Leber, aangevuld met een flink aantal 

vrijwilligers.  

Onze nieuwe groundsman Cees Schilder heeft zich in de ogen van het bestuur bewezen 

als een aanwinst en hem is een vast dienstverband aangeboden. Jaap Steur blijft 

vooralsnog in de zomer ondersteunen. 

Tot de vaste werkzaamheden behoren vooral de snoeiactiviteiten van de heggen die onze 

afscheidingen vormen en natuurlijk het ondersteunen van de vrijwilligersgroep die 

tweemaal per jaar helpt met het opzetten en afbreken van de opblaashal. Inmiddels 

worden we daar wat handiger in. 

Om even verder te borduren op de opblaashal, ten behoeve van de opslag is er een 

bolderkar aangeschaft die zijn waarde inmiddels bewezen heeft. In het najaar heeft de 

hal een flinke storm doorstaan, Hendrie Kwakman kon de lampen aanraken, maar bij 

navraag bij de leverancier kregen wij de bevestiging dat de hal absoluut windproof is. 

Het lijkt toch wel een probleem om ons afhangsysteem in ere te houden, onze 

afhangbordjes zijn nergens meer verkrijgbaar, mogelijk nog bij verenigingen die het 

systeem hebben afgeschaft en over zijn gegaan naar elektronisch afhangen. Wellicht zal 

dat voor ons in de toekomst ook noodzakelijk blijken te zijn. 

Na inspectie bleek dat een aantal van onze lichtmasten sporen van roestvorming 

vertoonden en wij hebben als bestuur besloten daar gelijk een renovatie opdracht voor te 

verstrekken. 

In samenwerking met Sportservice Noord-Holland en de KNLTB is er een 

duurzaamheidscan  uitgevoerd door Jaap Spee. Hij heeft daar een rapport over 

opgesteld en een van de belangrijkste conclusies was dat het rendabel is om over te gaan 

op LED-verlichting zowel buiten als binnen. Dat kan tot een reductie tot wel 50% leidden 

in elektriciteitsverbruik. De komende tijd gaan we bij andere verenigingen het licht 

bekijken. Overigens vergt het wel een forse investering. 

Een andere belangrijke conclusie was het overstappen naar een andere energie 

leverancier, maar contractueel zijn we nog gebonden tot 2013. Ook dit heeft de aandacht 

van het bestuur. 

Een goede lezer van de NIVO heeft kunnen lezen dat het bestuur nog een poging gedaan 

heeft om een 3e vaste hal in het bestemmingplan te krijgen, maar daar ging de gemeente 

niet mee akkoord.  

Ook afgelopen jaar zijn weer een aantal verenigingen bij ons langsgekomen om de 

accommodatie te bekijken, veelal om onze ervaring met het smashcourt te peilen. Wij 

kunnen niet anders dan enthousiast zijn. Het vergt onderhoud, maar de slijtage is 

daardoor minimaal en het lijkt erop dat we er zo nog lang van kunnen genieten en dat het 

dus een goede investering is geweest. 

Ik denk dat het goed is dit verslag te eindigen met wederom een welgemeend bedankje 

naar de vrijwilligers die dit jaar weer de vereniging hebben ondersteund met het werk op 

en rond het park. 

  

 


